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    Er waren ongeveer 50 afgevaardigden uit 31 bonden aanwezig, 
 

Aanwezige bestuursleden: Alfons Truyts, Karel Van Ginkel, Jos Smeyers, Lesly Piqueur, 

Robert Vets, Ingrid Liekens, Eddy Van Dijck. 

Verontschuldigd bestuurslid: Dave Druyts. 

 
 

1. Welkom door de voorzitter  

Alfons Truyts heet iedereen van harte welkom op de tweede provinciale 

vergadering van 2017.  Hij dankt iedereen voor de steun aan de nieuwe voorzitter 

die zal proberen alle problemen op te lossen.  Zijn mandaat loopt nu voor 3 jaar.  

De verslagen zullen naast KBOF online, ook per mail naar de bonden verzonden 

worden.  De provincie heeft ook een website 

(https://provincieantwerpen.jimdo.com/).  Deze website is ook beschikbaar voor 

de bonden. 

 

2. Goedkeuring en opvolging vorig verslag  

a. Het verslag werd goedgekeurd. 

b. Promotie voor provinciaal Kampioenschap. We trachten een kampioenschap in te 

richten met 1500 vogels. 

c. De aanvragen voor promotie, veldornithologie en jeugdwerking dienen nog steeds 

toe te komen bij Jos Smeyers voor 1 november van het lopende jaar. 

d. Groepement 7: vraagt om de verdienstelijke leden op WS op een fijnere manier 

te huldigen. Het zijn toch mensen die zich gedurende vele jaren belangloos 

hebben ingezet voor de federatie.  De gehuldigden mogen zelf kiezen: ofwel op 

WS Wieze, ofwel op het provinciaal kampioenschap in Hulshout. 

e. Er wordt gevraagd naar een betere spreiding van de verschillende 

tentoonstellingen in onze provincie.  Soms moet een club van datum veranderen en 

komen ze in het ‘vaarwater’ van een andere club.   

 

 
 

 

Prov.secr. Antwerpen: Jos Smeyers 

Kapelstraat 9a, 2470 Retie 

Tel.: 014/378 609 

GSM: 0499/369692    

E-mail: secr.antwerpen@kbof.be 

 
 

 

Antwerpen 
Algemene provinciale bondenvergadering 

Verslag van de vergadering van 25-08-2017 te Pulderbos. 
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f. Er is gevraagd naar een doorlopende nummering van de bestelde ringen.  Wordt 

nog onderzocht. 

 

3. Bespreking verslagen KBOF. 

a. Er is en nieuwe redactieraad en we vinden hat laatste maandblad véél beter dan 

de vorige edities.  Men vraagt aan de vergadering om zoveel mogelijk artikels 

binnen te sturen.  Artikels die vroeger werden ingestuurd  en niet gepubliceerd 

werden, wordt gevraagd om terug in te sturen.    

i. Hoofdredacteur, Jan Van Overvelt 

ii. Publiciteit: Jos Smeyers, Truyts Alfons 

b. Verslag van 23/04/2017 

i. Werken aan extra ledenwerving is een actiepunt van de nieuwe nationale 

voorzitter. 

ii. Samenstelling van een werkgroep wetgeving.  De regelgeving i.v.m. de 

positieflijsten en het verbod op roofvogelshows komt hier zeker ter sprake. 

c. Verslag van 01/07/2017 

i. Klachten  in de toekomst zullen beide partijen gehoord worden. 

ii. Positieflijst en verbod op roofvogeldemonstraties. Zie maandblad oktober – 

blz. 3. 

iii. Erkenning kunststofringen C.O.M.  Op de laatste wereldshow waren er 

problemen met de breekranden bij die kunststofringen. Is uitgeklaard. 

iv. Binnen de KBOF tracht men een annulatieverzekering af te sluiten, om 

financieel verlies op te vangen bij vogelgriep. (alleen TT’s en Beurzen.) 

v. Er blijken problemen te zijn voor vzw-clubs die facturen binnenbrengen op 

naam van hun voorzitter of secretaris. 

vi. De overstap van De Spechten–Bornem naar een groepement in Oost-

Vlaanderen is geen probleem want de groepementen en provincies staan los 

van elkaar. Als leden uit de club van Bornem deelnemen aan het provinciaal 

kampioenschap, dan moet dat aan het kampioenschap van Antwerpen zijn. 

vii. Clubvoorzitters kunnen inkijkrechten krijgen op KBOF online. Aanvragen voor 

de inlogcode bij de nationale secretaris. 

viii. Het nasturen van de maandbladen voor nieuwe leden in de loop van het jaar 

kan op eenvoudige aanvraag, maar enkel in de digitale versie. 

 

4. Mededelingen Provinciaal T.T-comité 

a. Het provinciaal kampioenschap gaat door tijdens het weekend van 18 en 19 

november in Hulsthout zoals dat de vorige jaren ook altijd is geweest. 
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b. Inbrengen vogels donderdag 16 november van 17 uur tot 22 uur - zeker niet later 

omdat we anders in de problemen geraken met het schikken van de reeksen. 

c. Keuring vrijdag 17 november en open voor liefhebbers en belangstellenden vanaf 

19 uur 

d. Zaterdag: 18 november vogelbeurs vanaf 12 uur.  Vanaf 19 uur officiële opening 

met receptie en gevolgd door de prijsuitreiking. 

e. Zondag: 19 november geopend vanaf 9 uur tot 15 uur met aansluitend uitkooien 

volgens afstand.  

f. OPROEP: helpers gezocht – vooral zondagnamiddag bij het uitkooien en opruimen 

van de zaal kunnen we nog wel helpers gebruiken 

g. Inschrijvingsgeld van de vogels: 

Wie 15 vogels tentoonstelt krijgt een zak zaad en is prijs per vogel 1,50 € 

Vanaf 16 vogels is prijs per vogel 1,25 €  

Prijs voor een stam = 3,00 € 

Prijs voor een stel = 1,50 € 

h. In 2019 wordt het kampioenschap ingericht tijdens het weekend van 16 en 17 

november. 

i. Voor 2020 wordt nagekeken of het tijdens het 3de weekend of op de 4de zondag 

van november moet ingericht worden. 

 

5. Mededelingen provinciaal comité veldornithologie 

a. Er is een nieuwe nationale verantwoordelijke voor veldornithologie. Na het ontslag 

van Richard Berrevoets heeft Marcel De Kegel zich kandidaat gesteld.  Hij is 

momenteel waarnemend voorzitter (a.i.). Marcel komt uit Oost Vlaanderen.  

b. Er is voorlopig nog geen datum vastgelegd voor de vergadering in Antwerpen. 

Dave wacht de vergadering af van de nieuwe voorzitter. 

c. Het jaarverslag van 2017 is in opmaak. Dave wacht nog op de resultaten van 

enkele clubs.  

d. Er wordt een oproep gedaan op de medewerking van alle clubs uit de provincie.  

Dit om een zo correct mogelijke evolutie van de broedgevallen te kunnen 

weergeven. Veldornithologie moet voor onze federatie hét uithangbord zijn naar 

de buitenwereld toe. 

 

6. Mededelingen keurmeesters. 

a. De aanvragen van de keurmeesters zijn zo goed als allemaal binnen: 146 keuringen 

werden aangevraagd, in 2016 waren er dat 163. Van die 146 zijn er 26 

buitenlandse of niet-KBOF tentoonstellingen.  Er zijn 96 TT’s waar de keurders 
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op naam zijn gevraagd en 50 waar het PAK de keurmeesters moet toekennen. Dat 

is iets minder dan in 2016. 

b. Enkele richtlijnen bij het toekennen van medailles Goud, Zilver en Brons werden 

gewijzigd aan het keurreglement.  Er kan vanaf 90 punten goud toegekend worden 

en dit wordt niet meer automatisch opgetrokken naar 94.  Wanneer er twee 

vogels zijn met een ereprijs dan zal goud minimaal 91 punten krijgen en zilver 

minimaal 90. Het is uiteraard nog altijd toegelaten om 94 punten te geven maar 

dan enkel aan vogels die het waard zijn en niet omdat het systeem die 94 

automatisch toekent.  Daarmee samenhangend is een systeem ontwikkeld waarbij 

ook de toegekende predicaatpunten worden gekoppeld aan de toegekende punten. 

Een gouden medaille met 93 punten krijgt meer predicaatpunten dan een gouden 

plak met 90 punten. Bij de stammen en stellen zal de kampioenstitel enkel nog 

kunnen toegekend worden als er minimum 3 (bij stam) en minimum 1 punt (bij stel) 

harmonie wordt toegekend.  

c. Dierenwelzijn op T.T’s - een aspect waar we zeker niet kunnen aan voorbij gaan. 

In Nederland hebben de KM reeds de machtiging gekregen om vuile kooien niet te 

keuren en de kooien uit de zaal te laten verwijderen.  Bij de KBOF zijn we nog 

niet zover maar er wordt toch op aangedrongen om als inrichter er op te letten 

dat de kooien allemaal goed verzorgd zijn – en dan hebben we het niet over het 

goed geschilderd zijn, maar dat de vogels in de juiste standaardkooien zitten met 

propere en de juiste (diam.) zitstokken, drinkflesjes en eetbakjes.  Het is zo dat 

de 999 propere kooien het nieuws niet halen, maar die ene vuile kooi wordt wel 

breed uitgesmeerd en gebruikt om onze hobby te besmeuren.  

Wat dierenwelzijn betreft staat er voor de toekomst nog veel op de steiger. 

Belangrijke punten bij de beoordelingen zijn: de aard van de bevedering (o.a. 

frisés) afwijkingen van het skelet (o.a. sommige postuurkanarierassen) en de 

mogelijkheid om zelf nog tot voortplanten te kunnen overgaan zonder menselijke 

tussenkomst (Bv. kunstmatige inseminatie die thans al gebruikt wordt bij o.a. 

roofvogels, Engelse grasparkieten, ….). Bepaalde houding- en frisuurkanaries 

zullen zeker in vraag worden gesteld en ook de afmetingen van de T.T. kooien en 

hoeveel dagen een tentoonstelling nog mag duren. Momenteel allemaal in België 

nog niet van doen maar in andere Europese landen zijn er al verschillende 

maatregelen genomen en op termijn zal België ook niet kunnen achterblijven. 

Daarom is het belangrijk dat we proberen een stap voor te blijven om zo de 

criticasters hun mond te snoeren. 
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7. Vragen allerlei. 

a. De onrechtvaardige maatregelen voor particulieren op de dierenmarkt in Mol 

werden toegelicht. Handelaars mogen wel op de markt, particulieren niet! Heeft 

niks met vogelgriep te maken, wel met het beschermen van het inkomen van de 

handelaars, waarvan 90% handelaars in bijberoep zijn. Niet te begrijpen??? 

b. De regelgeving i.v.m. de citesformulieren werd verduidelijkt. 

c. Diamond Bird Show in Zandhoven op 7 en 8 oktober.  Ook in 2018 wordt op 13 en 

14 oktober de DBS ingericht in de evenementenhal in Zandhoven. 

d. Vergaderingen in 2018 op 2 maart en op 31 augustus.  Zelfde locatie in Pulderbos. 

 

8. Verdeling besteld T.T.-materiaal, aandenkens en affiches 

Post T.T materiaal (Ingrid) doet de verdeling van het bestelde materiaal.  

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.45  
 

 

Verslaggever: Eddy Van Dijck 

 
 

 


